贴标机(Labeller)，是将成卷的不干胶纸标签（纸质或金属箔）粘贴在PCB、产品或规定包装上的设备。贴标机是现代包装不可缺少的组成部分。
Labeller is a kind of equipment which pastes the rolled self adhesive paper label (paper or metal foil) on PCB, products or packaging. Labeller is an indispensable component of modern packaging.
产品特点 Product features

◆ 贴标质量优，采用弹压性覆标皮带，贴标平整、无皱褶，提升包装质量；
High labeling quality, using spring pressing covered belt, labeling smooth, no wrinkles, improve packaging quality.
◆ 应用灵活，瓶子站立式贴标，具备自动分瓶功能，可单机生产，也可接流水线生产；
Flexible application, bottle standing labeling, automatic bottle sorting function, single machine production, also can be connected to production line.
◆ 智能控制，自动光电追踪，具备无物不贴标，无标自动校正和标签自动检测功能，防止漏贴和标签浪费；
Intelligent control, automatic photoelectric tracking, no matter not labeling, automatic calibration and label automatic detection, prevent leakage and label waste.

◆ 稳定性高，松下PLC+松下触摸屏+松下针形电眼+德国劳易测标签电眼组成的高级电控系统，支持设备7×24小时运转；
High stability, advanced electronic control system composed of Matsushita PLC + Matsushita touch screen + Matsushita Electric eye needle + Germany Leuze labeling magic eye, support equipment 7 x 24 hours running.

◆ 调整简单，贴标速度、输送速度、分瓶速度可实现无级调速，根据需要进行调整；
Simple adjustment, Labeling speed, delivery speed, separating bottle speed can be achieved 
stepless speed regulation, adjust according to needs.
◆ 坚固耐用，采用三杆调整机构，充分利用三角形的稳定性，整机坚实耐用。采用不锈钢和高级铝合金制造，符合GMP
[bookmark: _GoBack]Strong and durable, using three bar adjusting mechanism, making full use of the stability of triangle, the machine is solid and durable. Made of stainless steel and high grade aluminum alloy, conform to GMP.

适用范围
Scope of application
◆ 适用标签：不干胶标签、不干胶膜、电子监管码、条形码等。
Applicable label: self adhesive label, pressure sensitive adhesive film, electronic supervision code, bar code, etc..
◆ 适用产品：要求在圆周面上贴附标签或膜的产品。
Applicable products: Product with a label or film on the circumferential surface.
◆ 应用行业：广泛应用于食品、医药、化妆品、日化、电子、五金、塑胶等行业。
Application industry: Widely used in food, medicine, cosmetics, daily chemical, electronic, metal, plastic and other industries.
◆ 应用实例：PET圆瓶贴标、塑料瓶贴标、食品罐头等。
Application examples: PET round bottle labeling, plastic bottle labeling, food cans, etc..
